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PROTOKOLL 1 :2023 Dnr STYR 2024/327 
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UNIVERSITET 

Institutionen för psykologi 
ledningsgruppen för psykologprogrammet 

Sammanträdesdatum 
2024-01-31 

Närvarande ledamöter 
Jonas Bjärehed 
Kristian Alrnquist 
Inös Bramao 
Daiva Daukantaite 
Robert Holmberg 
Tomas Jungert 
Tomas Kempe 
Christopher Mathieu 
Pelle Olsson 
Elia Psouni 
Elinor Schad 
Susanna Vestberg 
Njördur Viborg 
Margit Wångby Lundh 

Anita Lennerstedt 

Anmält förhinder 
Dariush Djamnezhad 
Adrian Lindholm 

Ordförande Inst för psykologi 
Studievägledare tom§ 8 
Lärarlag kurs 2 
Lärarlag kurs 12 
Lärarlag kurs 10 Inst för psykologi 
Lärarlag kurs 5 Inst för psykologi 
Lärarlag kurs 8 

Sociologiska inst 
Lärarlag kurs 7 och 9 Inst för psykologi 
Lärarlag kurs 3 " from§4 
Lärarlag kurs 1 tom§ 7 
Lärarlag kurs 6 och 13 

Yrkeslivsrepresentant 
Lärarlag kurs 14 Inst för psykologi 

Sekreterare Inst för psykologi 

Y rkesl i vsrepresentant 
Studentrepresentant 

§ 1. 

§ 2. 

Justeringsperson Ines Bramao utses. 

Fastställande av dagordningen 

§ 3. 

§ 4. 

Föregående protokoll 

Studierektor: 

a) Institutionsstyrelsemöte 23/1 

Dagordningen fastställs med följande ändring: § 8 tas direkt efter 
§ 6; omnumrering av paragraferna. 

Föregående protokoll läggs med godkännande till handlingarna. 

Jonas Bjärehed berättar att: 
- Karl Dahlstrand, kursansvarig för kurs 4, Juridik för 
psykologer, hastigt har avlidit. Hantering av kurs 4 ht23 är 
ordnad och studenterna informerades. 
- Primula fortfarande är ur funktion på grund av hackerattack. 
Även utbetalningar till studenterna är påverkade och studenterna 
ska informeras. 

a) Jonas Bjärehed lyfter: 
- Ett extra möte är bestämt till 13/2 för diskussioner kring 
besparingar och budget för 2024. Beslut ska därefter tas på nästa 
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b) Planerade kursutvärderingar 

c) Avstämning RETENDO ht23/vt24 

d) Te 10 ht23 och te 1 vt24 

§ 5. Ansökan utvecklingsmedel, kurs 7 och 9 
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styrelsemöte 27 /2. 
Förhoppning finns om mer konkret information om ytterligare 

åtgärder. 

b) Jonas Bjärehed meddelar att möten per kurs har hållits med 
kurs 10, kurs 6 och 14 hålls snart och kvar att boka in är 3, 8 och 
12; det är dessa kurser som ska tas upp under vt24. 
Påminnelse till kurs 10 att skicka in kursutvärdering att tas upp 

på ett ledningsgruppsmöte. 

c) Jonas Bjärehed rapporterar att avstämning i Retendo för ht23 
har gett bättre utfall än tidigare omgångar. 

d) Te 10 ht23 hade 31 studenter. Mötesdagen är 21 helt klara, två 
är omregistrerade vt24 och resten har endast mindre saker kvar. 

Te I, antagna vt24, har denna mötesdag 55, 40 kvinnor och 15 
män (ht23: 52 studenter, 34 kvinnor och 18 män. Åldern varierar 
20-49 (ht23: 19-58; vt23: 19-45). Genomsnittsåldern är 24,85 
(ht23: 24,67; vt23: 26,64). 42 av 55 (ht23: 42 av 52; vt23: 29 av 
48) är 25 år eller yngre. 
För de olika kvotgrupperna ser genomsnittsåldern ut som 

följer: BI - 22,48 (ht23: 23,32; vt23: 22,8); Bil - 23 (ht23: 22; 
vt23: 28); HP- 27,27 (ht23: 27,05; vt23: 31,5). 
Antagningspoäng: Bl - 21 ,46 (ht23: 21,67; vt23: 21,50) (max 

22,5), Bli - 21, 18 (ht23: 21,65; vt23: 21,20) (max 22,5), BF - 4 
(max 4,00), HP- 1,60 (ht23: 1,65; vt23 1,70) (max 2,00). 
En sammanställning med dessa uppgifter 2007 - 2023 

presentas och visar att siffrorna inte varierar så mycket termin för 
termin. 
Hur många av studenterna från en termin I tar ut examen efter 

5 år (normalstudieplan) och senare vore intressant att se. 

Förtydligande kring HÅS, helårsstudieplatser, prislapp per HÅS 
och fördelningsprocesser efterlyses. 

Pelle Olsson presenterar ansökan om utvecklingsmedel. Ansökan 
gäller intersektionalitet och deliberate practice för PDT, KBT 
och familj och är på totalt 70 klocktimmar. 
Jonas Bjärehed påpekar att psykologprogrammet totalt har 95 

klocktimmar per termin för utvecklingsarbete. Att tänka på är att 
aktuella personer ska ha utrymme i sina personalplaner. 
Pelle Olsson berättar att arbetet med första delen är planerat till 

vt24 och andra delen med fördel kan förläggas till ht24. 

Efter diskussion kring förslaget och kring utvecklingsmedel och 
ansökan beslutar mötet att: 
- Tilldela Pelle Olssons förslag 30 klocktimmar för vt24. 
- Uppmana alla kursansvariga att till nästa möte skicka in 
ansökningar för både vt24 och ht24. 

§ 6. Kursutvärdering 
a) Kurs I 

a) Kurs 1. 
- Gäller läsåret 22/23. 
- Inga större förändringar är gjorda. 
- Kursgruppsklimat är viktigt. Vilka följder kan samläsning med 
annan kurs med totalt dubbelt så många studenter få för 
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konsekvenser? Det gäller både för professionen och för 
kunskapsinhämtning och -nivå, Se även § 7. 

Efter mötet läggs kursutvärderingen ut på hemsidan. 

§ 7. Samläsning och samordnad undervisning 
mellan FK och PSP 

§ 8. Översyn ekonomi 
a) Uppdatering åtgärder och planering 

b) Programmets budget och fördelning 

c) Behov av ytterligare besparingar - 
diskussion 

§ 9. Rapporter: 
a) Studentrepresentanterna 
b) Y rkeslivsrepresentanterna 

Jonas Bjärehed påminner om det uppdrag studierektorerna har 
fått från institutionens ledning att se över möjligheterna till 
samläsning och samordning. 
Möten har hållits med olika lärare för diskussioner och 

återkoppling till ledningen. 
Vt24 provas samläsning med delkurs I :4 statistik med en 

delkurs i statistik på PSYD12, översiktskursen. Föreläsningarna 
är gemensamma och övningarna och tentamen är var för sig. 
Ansvarig lärare är Mats Dahl. 
På delkurs I :4 har antalet föreläsningar minskat, moment kring 

räknande utgår; mötet diskuterar eventuella följder. 
Andra frågor som diskuteras är: 

- Hur kan statistik göras relevant för 
psykologprogramsstudenterna? 
- Vems ansvar är det med den här typen av förändringar? 
Momentasnvarig lärare, delkursansvarig, kursansvarig? All 
förändring bör självklart förankras. 
- Bra om förändringar kan leda till diskussioner kring pedagogik 
och mer övergripande för hela programmet. 

a) Jonas Bjärehed meddelar att det mötesdagen inte har 
tillkommit något nytt, inga nya direktiv, men då fakulteten inte 
godkänt institutionens budget så kommer mer. 

b) Programmets budgetarbete underlättas av Retendo. 
Programmet håller sig inom givna ramar. 

c) Ytterligare besparingsbehov kommer. Önskan framförs om 
tydligare bild av förutsättningarna. 

a) Ingen närvarande. 

b) Njördur Vi borg har inget särskilt att rapportera. 

§ 10. Övrigt 

Vid protokollet ~- 

~Q ~ {YJ);~äW 
Anita Lennerstedt 

k,._,, ~ Justeras 
i. Bj~rehed 

I övrigt inget. 


